
Co nas boli w internecie?
7 czerwca 2019
Czy symbol falangi obraża, czy raczej zagraża? Czy pozytywny
komunikat może mieć znamiona mowy nienawiści? I czy Polska to
jedyny kraj, w którym patologia sprzedaje się w Internecie? O
mowie nienawiści, hejcie i patotreściach, a także o tym, jak z
nimi  walczyć  –  systemowo  i  całkiem  prywatnie  –  opowiada
Zuzanna  Rudzińska-Bluszcz,  główna  koordynatorka  sądowych
postępowań  strategicznych  w  Biurze  Rzecznika  Praw
Obywatelskich.
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